

CONCOURS
INTERNATIONAL
D'AFFICHES
GRAPHIQUES
POUR LES JEUNES
ENGAGÉ.E.S CONTRE
LA PEINE DE MORT

DESSINE-MOI
L'ABOLITION
5^EÉDITION 2020-2021
DRAW ME
ABOLITION

INTERNATIONAL
GRAPHIC POSTER
COMPETITION
FOR YOUNG PEOPLE
ENGAGED AGAINST
THE DEATH PENALTY

EXECUTION
is not the
SOLUTION



Le Réseau international d'éducation à l'abolition, soutenu par **ECPM**, a le plaisir de vous inviter à faire prendre part à la 5^e édition de « **DESSINE-MOI L'ABOLITION** »

Un concours international d'affiches graphiques visant à susciter l'engagement citoyen des jeunes du monde entier sur la question e l'abolition universelle de la peine de mort.

Les 50 affiches les plus convaincantes (Allemagne, Cameroun, Congo, Côte d'Ivoire, France, Ghana, Liban, Madagascar, Mexique, République démocratique du Congo, Tanzanie, Togo et Tunisie) sont présentées sur une **plateforme en ligne*** pour vous permettre de **voter pour vos 3 préférées** afin de les voir récompensées par le **Prix du Public**.

⚠ Les votes sont ouverts jusqu'au jeudi 15 avril, minuit!

The International Network for Abolition Education, supported by **ECPM**, is pleased to invite you to take part in the 5th edition of "**DRAW ME THE ABOLITION**"

An international poster competition aimed at arousing the civic engagement of the world youth on the question of the universal abolition of the death penalty.

The 50 most convincing realisations (from Germany, Cameroon, Congo, Ivory Coast, France, Ghana, Lebanon, Madagascar, Mexico, the Democratic Republic of Congo, Tanzania, Togo and Tunisia) are displayed on an **online platform*** for you to **vote for your 3 favorites** in order to grant them the **Public Award**.

⚠ Voting is open until Thursday, April 15, midnight!

* https://docs.google.com/forms/d/1T9W_tbD4dH-_tUDICYPfgVupxUVYGldNZkIttOBfz8/viewform?ts=605caff7&gxids=7628&edit_requested=true

Ce projet est réalisé grâce au soutien de l'Agence Française de Développement et de la Mairie de Paris, dans le cadre du Label Europe 2020
This project hereof is financially supported by AFD – the French Development Agency and Paris City Council as part of the 2020 Europe Label.

www.ecpm.org

AssoECPM

@AssoECPM

@ecpm_asso